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Milí čtenáři, 

 

je červen, měsíc začínajícího lé-

ta, i když podle pohledu na teplo-

měr a z okna máme spíše vy-

prahlý srpen.  

Červen pro žáky a studenty zna-

mená ostrý finiš k slušnému vy-

svědčení a v Neveklově se v této 

době také běhá – již po osmé se 

v parku konají Neveklovské bě-

hy. V článku uvnitř čísla je ně-

kolik faktických informací, ale 

tady se s Vámi podělím o zážitek 

zcela osobní. Když jsem po vy-

hlášení vyprovázela skupinku 

běžců domů, jeden atlet mi poví-

dá: „Víte, já k Vám jezdím už 

osm let a strašně rád. Vy to totiž 

neděláte na kšeft, vy to děláte 

proto, že to máte rádi. Děláte to 

srdcem.“   

Tímto děkuji všem, kteří se myš-

lenky v roce 2010 chytli a dová-

dějí ji s láskou k téměř úplné do-

konalosti. Především pak Renatě 

a Romanovi Mošničkovým. 

 

Přeji všem krásné léto plné ra-

dosti a odpočinku, 

 

Vaše 

 

Jana Mužíková 

 
 

ČERVENEC-SRPEN 2018 

FOTO MĚSÍCE 

Neveklovsko má nové omalovánky, díky kterým se (nejen) děti  

hravou  formou seznámí se zajímavými místy našeho kraje. 
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Aplikace Na kole i pěšky 
 

Jestliže rádi cestujete a poznáváte 

Českou republiku, je mobilní apli-

kace Na kole i pěšky určená 

přesně pro vás. V aplikaci vybere-

te oblast, kde plánujete dovolenou 

nebo se právě nacházíte a zobrazí 

se vám stezky pro kola, pro pěší, 

pro inline, hipostezky, naučné 

stezky, vodácké a běžkařské 

stezky, stezky pro horská kola 

apod. Na všech trasách jsou pak 

navíc zobrazeny všechny význam-

né body zájmu, jako například 

památky, galerie, muzea, různé 

atrakce, ubytování, stravování. 

Aplikace je zdarma, stačí si ji 

stáhnout do chytrého telefonu 

a využívat jejích služeb. 

 

Součástí aplikace je nyní nově také město Neveklov a jeho okolí.  

 

Blanka Kopková, informační centrum 

Sdělení k GDPR 
 

V souladu s nařízením Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 2016 tímto ozna-

mujeme, že pověřencem pro Město Neveklov, IČO 00232386, se sídlem náměstí Jana Heřmana 80, 

257 56 Neveklov, byl jmenován JUDr. Jan Podhorský – advokát, se sídlem Masarykovo náměstí 102, 

256 01 Benešov, ČAK 11978, tel. č. 605 83 38 70. K zastižení pro subjekty údajů je v pobočce své 

advokátní kanceláře, tj. v přízemí budovy MěÚ Neveklov na adrese náměstí Jana Heřmana 333, 

257 56 Neveklov, každou středu od 8:00 hod. do 9:00 hod. 

Ing. Jan Slabý, starosta 

  

Neveklovsko má své omalovánky 
 

Neveklovsko má nové omalovánky, kde se (nejen) děti seznámí 

se zajímavými stavbami našeho kraje – vymalovat si tu mohou 

Neštětickou rozhlednu, zámek Jablonná či třeba kostel v Bělici. 

Omalovánky to ale nejsou jen tak obyčejné - u každého obrázku pak 

najdou zajímavou informaci k dané lokalitě a také úkol, který prověří 

jejich kreativitu. Během zimy a jara na nich pracovaly Zora Mazáčo-

vá, Andrea Pitelková a Blanka Kopková.  
 

Vychází z podobné grafiky jako leták Neveklov dětem – i tím se sna-

žíme přiblížit dětem historii našeho města. Leták je zdarma a za jeho 

vyplnění čeká na děti odměna v infocentru, omalovánky si můžete 

v infocentru zakoupit za 40 Kč. 

 

Za kulturní komisi Andrea Pitelková 
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Slovo starosty 
 

Nastává léto, tedy podle kalendáře, to pravé máme už dávno za sebou 

i s pověstnými vedry. Nastává čas prázdnin a dovolených, a proto přeji 

všem, aby si dobře odpočinuli v kruhu svých blízkých, ať už v tuzemsku 

nebo někde v dáli u moře. 

 

Neveklov je bohatý na spoustu nových událostí. O neveklovské pouti 

13. května navštívil naše město jeho eminence Dominik kardinál Duka 

a celebroval pouťovou mši svatou. Dne 8. května proběhlo slavnostní 

kladení věnců k připomínce ukončení 2. světové války, tradičně na třech 

místech - k památníku vystěhování na náměstí, k pamětní desce Ladislava Nebeského a ke hrobu vojínů 

Rudé armády. Odpoledne 20. května do Neveklova zavítala jedna z etap štafetové pouti Praha – Orvieto. 

Účastníci byli přivítáni starostou města a uniformovanými složkami (hasiči a myslivci) se svými zásta-

vami. Všichni se společně podepsali do pamětní knihy.  

 

Dále byly vysázeny nové aleje dřevin, hlavně jeřábů, do oblastí, které si to zasloužily. Výsadba 200 ku-

sů sazenic proběhla v lokalitách Lipka, Blažim, Bělice, Netluky a Mlékovice. O to se zasadili především 

myslivci, kteří prováděli výsadbu, a hasiči, díky jejichž častému zalévání dřeviny dobře zakořenily. Ak-

tivitě obou složek patří mé osobní poděkování.  

 

Ve spolupráci se základní školou budujeme na pozemku města vedle učitelského domu školní zahradu, 

za účelem výuky pěstitelských činností.  

 

V současné době probíhají tři velké investiční akce.  Je požádáno o územní rozhodnutí na dům seniorů 

a vrcholí inženýrské činnosti na vodovodu Blažim a vodárně Neveklov, které jsou ve stádiu vodoprávní-

ho řízení, za účelem získání stavebního povolení. 

 

Časté otázky ze strany obyvatel se týkají znovuotevření benzinové čerpací stanice a restaurace Na Rad-

nici. Podle harmonogramu výstavby by měla benzínka otevírat v červenci. Pan Filip Tran dokončil bu-

dování kuchyně a restauraci s  vietnamskými a čínskými pokrmy otevřel na konci června. 

 

Zdravím všechny spoluobčany i návštěvníky našeho města, kterých je čím dál více.   

 

Váš, 

      Ing. Jan Slabý, starosta města  

 
 

 
      Fotografie: archiv Města Neveklov 

                            Nově vysazené dřeviny u Mlékovic        Pouť Praha – Orvieto, podpis do pamětní knihy 
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USNESENÍ č. 16 

 
z veřejného zasedání Zastupitelstva města Neveklov konaného dne 30. května 2018 

 

Zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu usnesení č. 14/2017 a 15/2018 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o činnosti za uplynulé období 

Zastupitelstvo města schvaluje Závěrečný účet města Neveklov za rok 2017  

Zastupitelstvo města schvaluje Zprávu o výsledku přezkoumání hospodaření města Neveklov za rok 2017 

Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku města Neveklov za rok 2017 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2018 

Zastupitelstvo města schvaluje pořízení kamerového systému firmou F. Schüssl v hodnotě díla  

 673.135,-  Kč vč. DPH 

Zastupitelstvo města schvaluje opravu vodní nádrže hasičského vozidla T 148 firmou, která bude vybrána 

na základě výběrového řízení v hodnotě díla max. 470 tis. Kč bez DPH, pověřuje radu výběrem doda-

vatele 

Zastupitelstvo města schvaluje - neschvaluje prodej pozemku p.č. 1160/113 v k.ú. Neveklov – Sýkorec 

manželům Ing. Tomáši Balíkovi, Chotýšany 105 a Ing. Janě Balíkové, Miřetice 66 za cenu 970,- Kč/m2 

vč. DPH s uzavřením smlouvy do 6 měsíců od schválení žádosti 

Zastupitelstvo města schvaluje - neschvaluje prodej pozemku p.č. 1160/121 v k.ú. Neveklov – Sýkorec 

pí. Markétě Švestkové, Maršovice 140 za cenu 970,- Kč/m2 vč. DPH s uzavřením smlouvy do 6 měsíců 

od schválení žádosti  

Zastupitelstvo města schvaluje - neschvaluje prodej pozemku p.č. 1160/115 v k.ú. Neveklov – Sýkorec 

p. Janu Lískovi, Jelen 209 za cenu 970,- Kč/m2 vč. DPH s uzavřením smlouvy do 6 měsíců od schvále-

ní žádosti  

Zastupitelstvo města schvaluje - neschvaluje prodej pozemku p.č. 1160/29 v k.ú. Neveklov – Sýkorec 

p. Reinerovi Schöbelovi, Jablonná n/Vlt. 47 za cenu 970,- Kč/m2 vč. DPH s uzavřením smlouvy 

do 6 měsíců od schválení žádosti  

Zastupitelstvo města schvaluje - neschvaluje prodej pozemku p.č. 1160/119 v k.ú. Neveklov – Sýkorec 

p. Arsenu Khalusovi, U Smetanky 192/7 Praha 9 za cenu 970,- Kč/m2 vč. DPH s uzavřením smlouvy 

do 6 měsíců od schválení žádosti  

Zastupitelstvo schvaluje stanovení termínu uzavření kupní smlouvy na již schválený prodej pozemků 

na Sýkorci ze dne 1.3.2017 do 31.8.2018 

Zastupitelstvo města schvaluje prodej částí pozemků p.č. 16 a 530/1 v k.ú. Dalešice za cenu 100,- Kč/m2 + 

náklady na GP 

Zastupitelstvo města schvaluje odkoupení části pozemku p.č. 657/1 v k.ú. Neveklov od a části pozemků 

p.č. 781/3, 781/5 a 781/6 v k.ú. Neveklov dle zadaného GP za cenu ve výši 60,- Kč/m2 + právní servis 

– provede město Neveklov 

Zastupitelstvo města schvaluje odkoupení pozemků p.č. 568 a 569 v k.ú. Zderadice za cenu ve výši 

180.000,- Kč + právní servis   

Zastupitelstvo města schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 1293/1,1043, 1293/3 a p.č. 74 v k.ú. Neve-

klov do vlastnictví Středočeského kraje (pozemky pod silnicí směr Chvojínek) 

Zastupitelstvo města ruší rozhodnutí o prodeji bytů v č.p. 333 na Nám. J. Heřmana 

Zastupitelstvo města schvaluje vstup do územního plánu města Neveklov 

Zastupitelstvo města schvaluje dokument k vypořádání bytů v čp. 72 Neveklov v roce 2021  

Zastupitelstvo města schvaluje Dohodu o změně veřejnoprávní smlouvy s městem Týnec n/Sáz. za účelem 

zajišťování výkonu přenesené působnosti ve věcech přestupků 

Zastupitelstvo města potvrzuje funkci ředitelky MŠ na další období 6 let  

Zastupitelstvo města potvrzuje funkci ředitelky OA na další období 6 let 

 

 

V Neveklově 30.5.2018 

 

Návrhová komise: Jana Kyselová v.r., Mgr. Jana Mužíková v.r., Jiří Svatek v.r. 

 

Za správnost vyhotovení: Hana Vitejčková, tajemnice úřadu 
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Naše obec recyklací elektrospotřebičů výrazně ulevila životnímu prostředí 
 

Snaha obyvatel obce recyklovat staré a nepoužívané elektrospotřebiče se již několik let vyplácí. Naše obec 

obdržela certifikát vypovídající o přínosech třídění a recyklace elektrozařízení. Díky environmentálnímu 

vyúčtování společnosti ASEKOL můžeme nyní přesně vyčíslit, o kolik elektrické energie, ropy, uhlí, pri-

márních surovin či vody jsme díky recyklaci vysloužilého elektra ušetřili ekosystém Země. Víme také, 

o jaké množství jsme snížili produkci skleníkových plynů CO2 nebo nebezpečného odpadu. Informace vy-

cházejí ze studií neziskové společnosti ASEKOL, která s obcí dlouhodobě spolupracuje na recyklaci vytří-

děných elektrozařízení. 

Z Certifikátu Environmentálního vyúčtování společnosti ASEKOL vyplývá, že občané naší obce v loň-

ském roce vyřadili 4 680,00 kilogramů elektra. Tím, že jsme ho následně předali k recyklaci, jsme uspořili 

54,41 MWh elektřiny, 2 343,92 litrů ropy, 267,95 m3 vody a 2,86 tun primárních surovin. Navíc jsme sní-

žili emise skleníkových plynů o 12,44 tun CO2 ekv., a produkci nebezpečných odpadů o 5,64 tun. 

Výsledek studie jednoznačně prokázal, že zpětný odběr elektrozařízení, i těch nejmenších, má nezanedba-

telný pozitivní dopad na životní prostředí. Když si uvědomíme, že recyklace běžných 100 televizorů uspoří 

spotřebu elektrické energie pro domácnost až na 4 roky, nebo ušetří přibližně 400 litrů ropy potřebných 

až k sedmi cestám do Chorvatska, jsou to impozantní čísla. Pozitivní zprávou pro uživatele počítačů také 

je, že odevzdání 10 vysloužilých monitorů ušetří spotřebu energie potřebnou pro chod notebooku po dobu 

necelých 5 let. Všichni ti, kteří tříděním takto zásadně přispívají k ochraně životního prostředí, si zaslouží 

obrovský dík. 

Studie LCA posuzuje systém zpětného odběru vysloužilého elektrozařízení. Hodnotí jejich sběr, dopravu 

a zpracování až do okamžiku finální recyklace jednotlivých frakcí vyřazených spotřebičů do nového pro-

duktu. Pro každou frakci byly vyčísleny dopady na životní prostředí. Výsledky studie jsou prezentovány 

jako spotřeba energie, surovin, emise do ovzduší, vody a produkce odpadu. 

          

Ing. Michal Hašek, referent odboru životního prostředí 

 

Vítání občánků 
 

(red) V sobotu 23. června 2018 členky komise pro rodinu a občanské záležitosti Mgr. Martina Šťástková, 

Ivana Krausová a Lucie Křížková, spolu s matrikářkou Lenkou Pazderovou, slavnostně přivítaly na Měst-

ském úřadě Neveklov nové malé občánky. Všem přejeme hodně zdraví a spokojenosti ve svých rodinách. 

Zleva: Vítězslav Orna a Markéta Ornová se synem Tadeášem Ornou, Lukáš Novák a Martina Mováková 

s dcerou Nelou Novákovou, Lucie Šmolíková a Martin Dřízhal s dcerou Lilien Dřízhalovou, Zbyněk Novák 

a Žaneta Michálková se synem Maximen Novákem, Tomáš Vovsík a Irina Vovsíková se synem Jakubem 

Vovsíkem, Sylva Čeňková a Tomáš Čeněk se syny Tomášem a Samuelem Čěňkovými 
Foto: Hynek Mareš 
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Veřejná omluva starostovi 

 

Jak jsem řekl,tak jsem učinil. Nechal jsem vypracovat znalecký posudek na k.ú. Zderadice, p.č. 569 

a p.č. 568.Kopii jsem  předal 11.6.2018 starostovi.. Tyto pozemky byly oceněny v tomto znaleckém posudku 

na 55 300 Kč. Znalecký posudek pana starosty činí 235 000 Kč. Rozdíl- 179 700 Kč. A to je dosti velký 

rozdíl. Pana starosty dohodnutá cena 180 000 Kč , je též velký rozdíl- 124 700 Kč, což je zarážející. 

Ještě k hlasování o koupi. I přes upozornění jednoho zastupitele,že musí pro koupi hlasovat nadpoloviční větši-

na,to je 8 členů zastupitelstva,se koupě rychle odhlasovala a schválila. I když jeden hlas ke schválení koupi 

scházel. ,,Neznalost nebo záměr? ,,Domnívám se,že tento zákon platil již v hluboké totalitě i když starosta  tuto 

funkci zastával a nadále zastává jako ,, všerežimový úředník ,, . Tak za tato léta by  si měl být vědom tohoto 

zákona. 

Další důvod k omluvě-výběrové řízení na funkci vedoucího stavebního úřadu. Přestože jeden účastník nesplňo-

val podmínky,tak byl vybrán a dosazen do funkce. Na mé upozornění a úřadu bezpečnosti práce .že došlo 

k pochybení v tomto výběrovém řízení ,my bylo sděleno,že si chybu uvědomujete a příště to neuděláte. Směšné 

co? I ombudsman  uvědomil starostu ,co může nastat,bude-li nadále pokračovat ve výkonu vedoucího stavební-

ho úřadu, všechna jeho rozhodnutí mohou být zpochybněna .Nepřivádí starosta obec do velkých problémů? 

Další náhoda- v r. 2006 byla  farmě Heroutice udělena pokuta za černou stavbu pracovnicí stavebního úřadu 

částkou  40 000 Kč. A shodou náhod se začaly dávat od r. 2006 sponzorské dary této farmě až do výše 35 000 

Kč.,, Náhoda nebo vratka? ,,  

A proto se veřejně starostovi omlouvám za to,že jsem pronesl 30.5. 2018 na veřejném zasedání,že si tyto 

levárny má dát do pořádku. Jsou to tedy levárny nebo ne? 
Doufám,že starosta mou omluvu přijme.             

                    Zdeněk Hůrka 

 

Pane Hůrko, 
 

v reakci na Vaše podání doručené Městskému úřadu Neveklov (dále jen „MěÚ Neveklov“) dne 13.6.2018, jenž 

bylo označeno jako „Žádost o sdělení a veřejná omluva“ Vám tímto sděluji následující: 
K Vaší žádosti o sdělení, „jak bude pokračovat koupě lesních pozemků k.ú. Zderadice, p.č. 569 a p.č. 568“ 

a k „hlasování o koupi“  uvádím, že ze znaleckého posudku vypracovaného Ing. Řepou, CSc. dne 22.5.2018 

č. posudku 5725/20/18 vyplývá, že obvyklá cena pozemku parc.č. 568 a 569, k.ú. Zderadice, činí částku ve výši 

235.000,- Kč. Kupní cena předmětných nemovitostí by pak měla (dle dohody s prodávajícím) činit částku 

ve výši 180.000,- Kč (tzn. částku nižší, než stanoví uvedený znalecký posudek). 

Je pravdou, že jste předložil svůj posudek vypracovaný Ing. Jiřím Janů dne 7.6.2018 pod č. 4398-53/2018. 

Z tohoto posudku vyplývá, že obvyklá cena těchto nemovitostí má činit částku ve výši 55.300,- Kč. 

Vzhledem k výše uvedenému (a i s ohledem na to, že na zastupitelstvu města Neveklov konaného dne 30.5.2018 

nedošlo k platnému schválení koupě předmětných nemovitostí) byl proces koupě předmětných nemovitostí mojí 

osobou zastaven (dne 31.5.2018). 

Zároveň jsem se obrátil se žádostí o radu na předsedkyni Okresního soudu v Benešově. K jejímu návrhu, 

a k návrhu právního zástupce města Neveklov, tj. JUDr. Jana Podhorského, se sídlem advokátní kanceláře 

v Benešově, bude u Znaleckého ústavu v Praze zadáno vypracování tzv. super posudku. Tím bude zcela objek-

tivně do celé věci (rozdílnost cen stanovených uvedenými posudku) vzneseno jasno. 

Jakmile tento tzv. „super posudek“ obdržíme, Rada města Neveklov zváží další kroky v dané věci (např. podání 

trestního oznámení pro podezření  ze spáchání „křivé výpovědi a nepravdivého posudku“).  

K otázce „výběrového řízení vedoucího stavebního úřadu v Neveklově“ uvádím, že tuto záležitost (jak víte) stá-

le řeší veřejný ochránce práv (ombudsman). Jeho šetření k dnešnímu dni nebylo stále ukončeno.  

Skutečností pak je, že s veřejným ochráncem práv plně spolupracujeme. Zejména tak jsme veřejnému ochránci 

práv doložili, že Ing. Sochor v době konání předmětného výběrového řízení splňoval a i nadále splňuje veškeré 

kvalifikační předpoklady pro výkon dané funkce. V reakci na naše stanovisko k dané záležitosti veřejný ochrán-

ce práv ve svém sdělení ze dne 15.5.2018 č.j. KVOP-21067/2018 uvedl, že „správnost Vašeho názoru nemůžu 

v tuto chvíli vyloučit“, proto se rozhodl seznámit s celou věcí Ministerstvo pro místní rozvoj ke zjištění jejich 

stanoviska. 

K otázce udělení či neudělení smluvní pokuty ve správním řízení (v tomto případě stavební úřadem) uvádím, 

že toto je zcela v gesci stavebního úřadu, do jehož činnosti nemohu nijak zasahovat (ani jsem tak nikdy nečinil).  

Otázka poskytnutí „sponzorského daru“ je v pravomoci Rady města Neveklov.  

Nejde o sponzorský dar, ale o příspěvky na závody, kterých bylo od roku 2006 více, o kterých vždy na základě 

žádosti rozhodovala rada města tak, jak v mnoha případech podpory činnosti hasičů a ostatních spolků.  

 

S pozdravem                                                Ing. Jan Slabý v.r., starosta 
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pátek 06.07. od 20:00                                                                                 L Á S K A  B E Z  B A R I É R  

Francie/Belgie - 107 minut – mládeži nevhodný do 12 let – jednotné vstupné 110 Kč 

Jocelyn je typický lovec žen. Vytahuje se, přetvařuje se,  lže a repertoár svůdnických postupů rozšíří o no-

vý trik – posadí se na invalidní vozík a hned potká Julii, která se o něj chce starat. Ta ho představí své 

sestře Florence, která je také na vozíku, ovšem doopravdy. Stane se nečekané – Jocelyn se do ní beznaděj-

ně zamiluje. Jak ale teď z takové šlamastiky ven?  
 

sobota 07.07. od 20:00                                                                                       M Á Š  J I !  

USA – 93 minut – mládeži nevhodný do 15 let – jednotné vstupné 80 Kč 

Každý rok se parta soupeřivých přátel pustí do měsíc trvající hry na babu. Letos se hra koná ve stejném 

termínu, jako svatba jediného dosud neporaženého hráče, což by z něj mělo konečně udělat snadný terč. 

Ale on dobře ví, co se blíží…a je připraven! Bláznivá komedie. 
 

pátek 13.07. od 17:30      H O T E L  T R A N S Y L V Á N I E  3 :  P Ř Í Š E R Ó Z N Í  D O V O L E N Á  

USA - 87 minut – mládeži přístupný – jednotné vstupné 130 Kč 

Oblíbená rodinka strašidel se vrací! Tentokrát se vydají na výletní parník, kde si má Drákula zaslouženě 

oddechnout od práce v hotelu. Vše se ale zkomplikuje, když se Drákula zamiluje do záhadné kapitánky lodi 

Eriky. Netuší, že jeho nová láska je ve skutečnosti potomkem legendárního lovce upírů! 
 

pátek 13.07. od 20:00                                                              D E B B I E  A  J E J Í  P A R Ť A Č K Y  

USA – 110 minut – nevhodný mládeži do 12 let – jednotné vstupné 80 Kč 

Komedie s hvězdným obsazením, volně navazující na legendární sérii Dannyho parťáci. Debbie a její tým 

mají smělý plán loupeže, kterou se chystají provést na velkolepé kostýmní gala přehlídce celebrit 

v newyorském Metropolitním muzeu.  
 

pátek 20.07. od 20:00                                                                                                  J S E M  B O Ž S K Á  

USA – 110 minut – nevhodný mládeži do 12 let – jednotné vstupné 110 Kč 

Renne je běžná žena s lehkou nadváhou a nízkým sebevědomím. Při jedné z jízd ve fitku spadne a praští se 

do hlavy. Když se probere, zjistí, že kouzla přeci jen existují. Stala se z ní neodolatelná krasavice, která 

firtuje se šéfem, nebojí se soutěže krásy v plavkách a zamilovat se…Má to však jeden háček – ve skuteč-

nosti se nic nezměnilo, špíčky jsou stále na svém místě…  
 

sobota 21.07. od 20:00                                                                 T Í S Ň O V É  V O L Á N Í  

Dánsko – 85 minut – mládeži nevhodný do 12 let – jednotné vstupné 80 Kč 

Bývalý policista, kterému byla přidělena služba na tísňové lince, odpoví na volání unesené ženy. Když je 

hovor náhle přerušen, začíná pátrat na vlastní pěst. Zločin, který odkrývá, je však mnohem větší, než se na 

začátku mohlo zdát.  
 

pátek  27.07. od 17:30                                                      P Ř Í Š E R K Y  Z  V E S M Í R U  

Německo/Lucembursko/Dánsko – 90 minut – mládeži přístupný – jednotné vstupné 100 Kč 

Na dohled planety Země krouží obrovský křižník plný mimozemšťanů. Tři ufonští kamarádi si na křižníku 

naladí vysílání teleshoppingu a okamžitě se zamilují do masážní matrace, samozřejmě za bezkonkurenčně 

nejlepší cenu, kterou musí mít! Jsou to ale ťulpasové, dělají blbosti a místo hladkého přistání ztroskotají…  
 

pátek 27.07. od 20:00                                                                       M A N Ž E L  N A  Z K O U Š K U             

USA – 110 min - mládeži nevhodný do 12 let – jednotné vstupné 100 Kč 

Rozmazlený bohatý playboy John Hannah odmítne zaplatit uklízečce Anně Faris. Po pádu z jachty ztrácí 

John paměť a Anna vymyslí ďábelský plán, jak se pomstít – přijde si pro něj do nemocnice jako jeho záko-

nitá manželka a udělá z něj najednou těžce pracujícího muže a otce 3 dětí. A jak to všechno asi tak dopad-

ne, když se jedná o romantickou komedii??? 
 

Kino Neveklov, nám. Jana Heřmana 64, pokladna je otevřena 30 minut před promítáním.  

Změna programu vyhrazena. Rezervace na tel. 732 808 633. Těšíme se na Vaši návštěvu! 
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Z KRONIKY MĚSTA 

 

Léto 1918 
 

Neveklov prožívá tvrdé tísnivé dni, již žádného nezajímají vyhlášky a různá úřední nařízení od vlády. Spíše 

každý přemýšlí na památný den 13. dubna 1918, kdy se v Praze sešly vynikající osobnosti všech vrstev 

českého národa, jakož i poláci, moravané a slováci, by odpřísahali, že chceme žiti životem svobodným 

a samostatným, spravovati osudy své a budovati nespoutáni a volní žití svoje. To je právo naše 

nejposvátnější, taková je jednota a svorná vůle národa. Slibujeme dnes a pro všechnu budoucnost, že tak 

zůstaneme. Tohoto projevu si povšimla naše vláda ve Vídni, neboť celý národ bral tu přísahu za svoji. 

Požádal císař Karel celý národ, by zástupcové přišli do Bádenu, že míní dáti českému národu samostantost 

pod žezlem v ruce Habsburské. Byli ustanoveni a jeli ku dni 12.10.1918 k této audienci co zástupcové náro-

da do Bádena u Vídně, kde tehdá císař bydlel. Vídeň byla také touto válkou unavena. Poslanci Tusar, 

Staněk, dr. Fiedler  dr. Herben, Klofáč a Herben – tito posledně jmenovaní nejeli a řekli, že jim císař chce 

udělovati nějakou milosti, co vlastě nám právem patří. Byli by se snad spokojili s nějakým zase slibem, ale 

viděli, že tentokráte stojí celý národ svorně za poslanci a tak měli odvahu říci otevřeně císaři přání svého 

národa. Audience byla prý velice pohnutá až dokonce dosti prudká, neboť císař – mladíček vyhejčkaný 

životem německého byrokratismu počkal vytýkati českým vůdcům nevlastenectví. Tu se Staněk již neudržel 

(jest Bohem obdařený pěknou a energickou výřečností) a řekl: "" Dnes mluví Vaše veličenstvo posledně 

se zástupci českého národa. Račte být pamětliv, že český národ bude hledat ochranu u jiných trůnů, které 

nás budou zastávat."  (tyto slova mi řekl náš poslanec pan Dr. Zahradník, neboť jsem byl jeho důvěrník 

pro Neveklov a okolí). Na to rázně poselstvo od císaře odešlo. Císař poslal z nimi dva automobily 

až do Vídně s ordonancí, aby se vrátili, že bude celá záležitost příznivě projednána. Poselstvo řeklo: "Již jest 

pozdě."  a jeli do Prahy. 

Z Prahy se rozjeli upřímní vlastenci do ciziny a fedrovali přátelství, což se jim podařilo svrchovaně. Zde 

každého tísnila myšlenka, že musí něco přijít velkého?! Na to nemohl žádný dát odpověď. Všeobecně 

se soudilo, že všecky naše vynikající osobnosti budou pověšení a český národ, že bude vyhuben, jako 

se právě stalo v Srbsku.... 
 

Autor: Václav Ignác Hlávka, tehdejší starosta a kronikář                      Přepsal (včetně chyb): Václav Hlávka 

 

NAŠE ŠKOLY 

 
Mateřská škola  
 

Na začátku května byl uskutečněn zápis do naší mateřské školy. K zápisu přišlo 36 dětí – přijmuli jsme 

30 dětí, 6 dětí z kapacitních důvodů do školky nemohlo být přijato. 

10. 5. proběhlo focení celé MŠ (ročenky pro předškolní děti, které odchází do ZŠ a společná fota tříd). Dále 

nás v měsíci květnu navštívil se svým programem Jiří Halekal, zazpívali jsme si s paní Hamajdovou, klaun 

Ála nás potěšil svým humorným vystoupením a byli jsme v našem oblíbeném neveklovském kině. 

Letošní školní výlety se velice vydařily. Vyjeli jsme do ZOO v Praze a malinké děti jely na Čapí hnízdo. 

Všem se výlety velice líbily. 

Celý měsíc květen jsme se pečlivě připravovali na besídku ke Dni matek. Děti si pro své maminky připravi-

ly vlastnoručně vyrobené dárečky. I dvouleté děti se této akce velmi dobře zhostily. 

V průběhu května tři studentky s pedagogickým zaměřením absolvovaly na naší školce povinnou praxi. 

1. června jsme Den dětí oslavili na Měříně, kde proběhla beseda a ukázka Policie ČR a parníkem jsme se 

svezli k Slapské přehradě a zpět na Měřín. Tři třídy si v první půlce měsíce června vyjely zaplavat na Měřín 

do bazénu. Tuto akci mají děti velmi oblíbenou. Některé třídy ještě stihly uskutečnit dopolední výlet na Ko-

nopiště, kde se svezly vláčkem.  

Dětem, které odchází do 1. třídy základní školy jsme na památku věnovali knihu. 
 

Přejeme všem hezké a klidné prázdniny a v září se těšíme na viděnou. 
 

Eva Břicháčková , ředitelka MŠ Neveklov 
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Základní škola Jana Kubelíka, Neveklov 
 

Poslední dva měsíce školního roku byly plné akcí 

a aktivit, které zpestřily žákům výuku, obohatily 

jejich znalosti a podpořily jejich nadání a talent. Žá-

ci v rámci školních výletů navštívili různá místa re-

publiky, zúčastnili se exkurzí, sportovních soutěží, 

kulturních představení a dalších projektů. 

V květnu se konal dvanáctý ročník pěšího putování 

z Prahy do Orvieta. Žákyně naší školy 20. května 

doprovodily štafetu z Netvořic do Neveklova. 

Na městském úřadě je slavnostně přivítal starosta 

města Ing. Jan Slabý spolu s hasiči a myslivci. 

Dne 23. 5. 2018 proběhl na Základní škole Jiráskova 

Benešov VIII. ročník oblastní soutěže dětské atleti-

ky. V této soutěži školu reprezentovali žáci první-

ho stupně, vždy dva z každého ročníku. Naši žáci 

podali opravdu výborné výkony, na základě kterých 

se umístili na skvělém 2. místě! 

Ve spolupráci s SDH Neveklov jsme vyzkoušeli, jak 

dlouho by nám trvala evakuace školy v případě po-

žáru. Hasiči pak jako součást cvičení hledali po bu-

dově zraněné. Toto cvičení prověřilo připravenost 

školy i hasičů v případě mimořádné události.  

V rámci výuky navštívili žáci školy i několik diva-

delních představení. Ochotnický spolek Zornice 

Maršovice sehrál pro žáky pohádku Myšmašáda, 

žáci 2. stupně navštívili plzeňské divadlo Pluto 

a představení Co může divadlo, nemůže poezie. Po-

slední divadelní představení čekalo i na členy Klubu 

mladého diváka.  

 

 

 
 

Dětský pěvecký sbor školy vystoupil na konci květ-

na. Jejich tradiční vystoupení Zpívání pod lipami 

potěšilo posluchače u kostela sv. Havla. 

Děkujeme Kinu Neveklov za film Planeta Česko, 

CSS Tloskov nejen za pozvání na Den otevřených 

dveří, ale i za zapojení žáků školy do Maratonu 

na kolečkách. Poděkování patří i neveklovským 

hasičům za organizaci dětského dopoledne. 

Přejeme příjemné léto, klidnou dovolenou a připo-

mínáme, že nový školní rok začíná v pondělí 3. září. 

Mgr. Martina Šťástková, ředitelka ZŠ Jana Kubelíka 

 Foto: archiv ZŠ Neveklov 

 
Strážci památek 
 

Velký úspěch zaznamenal tým 4 žáků Základní 

školy Jana Kubelíka, Neveklov (Fr. Ngo, M. Moš-

nička, K. Sajdl a D. Hasman) v 5. ročníku soutěže 

Strážci památek, organizované společností Posáza-

ví o.p.s.. Soutěž byla určena pro žáky 6. až 9. tříd 

základních škol z regionu Posázaví a žáky primy 

až kvarty Gymnázia Benešov.  
 

Neveklovští žáci zpracovali legendu o nalezišti 

zlata pod Neštětickou horou. Jejich kreslený ko-

miks měl velký úspěch a chlapci celou soutěž vy-

hráli. Čeká na ně odměna v podobě dne a noci 

na hradě Pořešín v jižních Čechách.  
 

Na druhém místě skončila Záhada Újezdského du-

cha, kterou jako detektivní povídku a komiks zpra-

coval tým ZŠ Netvořice. Třetí místo obsadily Pod-

blanické bludičky – hraný snímek ZŠ Postupice.  

 

Blanka Kopková 

Informační centrum Neveklov 
     Ukázka z vítězného komiksu 
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Studenti z obchodní akademie se ve světě neztratí 
 

Končí školní rok a z obchodní akademie odcházejí další absolventi. Maturitní zkoušky skládali stu-

denti oborů: Obchodní akademie se zaměřením informatika, či cizí jazyky; Ekonomické lyceum 

a Ekonomika a podnikání se zaměřením na sportovní management. Avšak dříve než studenti složí 

maturitní zkoušku, doplňují si své vzdělání rozšiřujícími kurzy či státními zkouškami, které jim ná-

sledně pomohou v pracovním uplatnění.  
 

Nejinak tomu bylo i v letošním školním roce, který nabídl studentům nejen množství odborných soutěží – 

jmenujme třeba tradiční olympiády, ekonomické nebo literární soutěže, ENERSOL a Středoškolskou od-

bornou činnost. V obou posledně jmenovaných naši žáci postoupili do celostátního kola a velmi úspěšně 

reprezentovali nejen OA Neveklov, ale celý Středočeský kraj.  V SOČ obsadil v ústředním kole krásné 

8. místo Tomáš Babka, žák 3. ročníku. 

K dalším aktivitám, které žáci využívají, patří mezinárodní jazykové zkoušky – LCCI v anglickém jazyce 

a Zertifikat Deutsch v jazyce německém. Nabídka obou zkoušek byla využita mnohými studenty třetího 

i čtvrtého ročníku. Po jejich úspěšném absolvování obdrželi mezinárodně platné osvědčení. 

Jako obchodní akademie také nabízíme možnost složení Stání zkoušky z kancelářského psaní, která je rov-

něž bohatě využívána, a to i v nižších ročnících.  

Zkrátka však nepřijdou ani studenti sportovního managementu. Kromě účasti v mnohých sportovních sou-

těžích, atletikou počínaje, přes kolektivní sporty až k plavání, mohou ve škole absolvovat masérský kurz 

a složit zkoušku ze sportovní masáže. I tato nabídka se setkala se zájmem. 

Jazyková vybavenost studentů byla prověřena při tzv. American Day, který proběhl 17. 5. Do školy ten 

den zavítalo hned několik amerických studentů, kteří měli připravené různé aktivity, hry, kvízy, besedy…

Vše samozřejmě v anglickém jazyce. Nikdo nezůstal stranou, zapojili se všichni přítomní, a tak angličtina 

zněla školou naprosto suverénně. 

Pomyslnými třešinkami na dortu jsou kurzy, které proběhly v měsíci červnu – cyklistický a sportovně tu-

ristický, jehož součástí je vodáctví, lezectví, turistika i orientační běh. Jejich cílem je naučit mladé lidi do-

vednostem, které by možná, nebýt školy, nikdy nezkusili.  

A protože chceme, aby naši absolventi byli nejen šikovní, ale dokázali se zorientovat i v množství zpráv, 

které je obklopují, zapojila se škola do Týdnů mediálního vzdělávání a do školy mezi studenty zavítal pan 

redaktor JUDr. David Šťáhlavský. Studenti se učili orientovat ve zpravodajství, odlišovat fakta a „fakta“, 

nebo poznat manipulaci. Žádná všetečná studentská otázka nezůstala bez odpovědi a pan redaktor byl od-

měněn bouřlivým potleskem. 

Nejen za všechny výše uvedené aktivity, ale i za ty, jež zde nejsou uvedeny, patří velké poděkování stu-

dentům, kteří se jich úspěšně účastnili, vedení školy, které školu neustále posunuje dál a výš, i všem peda-

gogům, bez jejichž přičinění by škola nebyla školou. 
 

Za OA přeji všem krásné léto prožité ve zdraví a pohodě!        

                  Mgr. Miroslava Hulanová 

OBČANSKÉ SPOLKY 

 
Pozvánka na Dětské zábavné odpoledne v Jablonné nad Vltavou 

 

SDH Jablonná nad Vltavou srdečně zve na Dětské zábavné odpoledne, 

které se bude konat v sobotu 28. 7. v Jablonné na zahradě u cukrárny 

U Melíšků. Stejně jako loni, kdy dorazilo 120 dětí, budou na soutěžící 

čekat úkoly (cca 10 stanovišť) s odměnou. Děti budou moci startovat 

zhruba mezi 13. a 15. hodinou. Součástí odpoledne bude malování 

na obličej, jízda na ponících, skákací hrad, ukázka práce psovodů, 

tombola s úžasnými cenami a na závěr pěnové dělo.  

Odpoledne bude v hudební režii DJ Přemka Petráka a bude pokračovat 

diskotékou pro dospělé od 20 hodin. 
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Zpráva o činnosti SDH Neveklov 
 

Březen byl ve znamení úklidu, školení a údržby techniky, strojů a vybavení. 

Měsíc duben je pro nás jako každý rok dost náročný. Začíná příprava na soutěž 

v požárním sportu, chystání pálení čarodějnic a stavba májky. Začátkem měsíce 

byla naše jednotka dovybavena termo kamerou Flir 2, která je dobrým pomocní-

kem při hledání skrytých ohnisek a vyhledávání osob. Koncem měsíce nás požá-

dali zástupci americké filmové produkce o požární asistenci na natáčení v obci 

Černíkovice. Samotné pálení hranice a čarodějnice se moc povedlo, pro děti by-

la jako již tradičně připravena limonáda zdarma.  

V květnu proběhla již avizovaná soutěž v požárním sportu, která se konala 

v Jablonné. Dále jsme navštívili děti z MŠ Maršovice a ukázali jim hasičské auto a vybavení. 

25. 5. čekalo na děti i učitele v neveklovské základní škole velké překvapení. Na žádost paní ředitelky 

Mgr. Martiny Šťástkové zde proběhl cvičný požární poplach. Cílem akce bylo pravidelné školení žáků 

a učitelů při nenadálé události. Učitelé své děti evakuovali úspěšně, celá akce se zdařila.  

2. 6. jsme se již po páté zúčastnili hasičské asistence na akci Narozeniny rádia Blaník na Konopišti. Kromě 

požární hlídky zde zajišťujeme transporty pacientů zdravotníkům z Trans hospital plus Řevnice. Bohužel 

větší práci nám způsobil pád nafukovacího skákacího hradu v dětské zóně s větším počtem zraněných dětí. 

Ty jsme pomohli transportovat do našeho zázemí, ošetřit a posléze naložit do sanitních vozů.  

5. 6. se v parku opět konal Den dětí. Kromě ukázky naší techniky jsme na závěr našeho programu dětem 

vytvořili pěnu, která měla tradičně největší úspěch. Pěnu do koupele darovaly obchody Večerka Filip Tran 

a Drogerie Libor Neuberg. 12. 6. hasiči opět navštívili školu. Tentokrát při příležitosti školního Dne dětí. 

Proběhla drobná ukázka hašení a na přání dětí opět pěna na závěr. 

Ke 100. výročí vzniku republiky bylo vysázeno několik stromořadí, kde za našeho přispění probíhá zalévá-

ní stromků. Do dnešního dne jsme použili přes 700 m3 vody a přes 100 hodin naší práce. U rybníku Faran-

da proběhla brigáda výřezu nežádoucích dřevin s úklidem a u hasičské zbrojnice svépomocí budujeme par-

koviště.  

Kromě běžných výjezdů máme tedy i mnoho dalších aktivit. 
 

Za SDH Neveklov Tomáš Trizna a Miloslav Tardovský 

 

 

 

Okrsková hasičská soutěž v Jablonné 
 

Okrsek SHČMS Neveklov ve spolupráci s SDH Jablonná nad Vltavou pořádal v sobotu 5. 5. základní kolo 

soutěže v požárním sportu. Soutěž zahájil úvodním slovem starosta města Ing. Jan Slabý společně se sta-

rostkou okrsku Jablonná Evou Vovsíkovou. Vyzvedli účast družstev žen, ocenili snahu mužů, připomněli 

společně sté výročí vzniku samostatnosti Československa a členové SDH Jablonná se starostou města po-

ložili kytici k pomníku padlým za první světové války. Soutěž, jíž se zúčastnila tři družstva žen a devět 

družstev mužů, probíhala na nádherném terénu fotbalového hřiště v Jablonné za pěkného počasí. Klání 

začala pořadovou přípravou; nejlepší předvedly ženy z Jablonné, u mužů rozhodla hlavní rozhodčí o vítěz-

ství Stranného. V disciplíně 100 m překážek mezi ženami zvítězila Marie Křížová z neveklovského druž-

stva, mezi muži byl nejrychlejší Zdeněk Hašek z Přibyšic. V požárním útoku se na 1. místě umístily Přiby-

šice, na 2. místě Stranný a na 3. místě Mlékovice. V ženských družstvech zvítězila Jablonná, 2. místo obsa-

dily hasičky z Neveklova a 3. místo ženy ze Stranného.  

„Chtěla bych poděkovat především členům SDH Jablonná pod vedením Tomáše Vovsíka za přípravu 

a organizaci; bez jejich pomoci by se nám soutěž uspořádat nepodařilo. Přijet, kritizovat a házet klacky 

pod nohy dokáže každý, ale něco uspořádat už jen někdo. Někdy si myslím, že se nám trochu vytrácí úcta 

k bližnímu svému. Velké poděkování patří členům SDH Křečovice a starostovi Křečovic panu Robertu 

Nečasovi za zapůjčení cisterny. Na naši žádost okamžitě zareagovali, bez zaváhání přijeli a pomohli. Tak 

si představuji spolupráci. Chtěla bych poděkovat všem sponzorům za přispění cenami pro soutěžící, Ště-

pánce Zelinkové za zajištění občerstvení, a TJ Mír Jablonná za zapůjčení hřiště. V příštím roce by měl zá-

kladní kolo v požárním sportu pořádat Okrsek SHČMS Neveklov ve spolupráci s SDH Bělice. Věřím, že-

této akce se zhostí tak dobře jako hasiči z Jablonné,“ řekla starostka okrsku Jablonná paní Eva Vovsíková                                                           
 

Martina Simonidesová 
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Dětský den v Neveklově 

YMCA Neveklov pořádá dětské dny tradičně začát-

kem června v neveklovském parku a stále se snaží 

umožnit dětem vyzkoušet si zajímavé atrakce – le-

zeckou stěnu, jízdu na kladce, lukostřelbu, střelbu 

ze vzduchovky či chůzi po lajně. A kromě toho jsou 

pro děti připraveny další netradiční soutěže a úkoly 

– stavba věže pouze pomocí nohou, slalom 

s pingpongovým míčkem, hod na cíl šiškou, trefa 

mincí ve vodě, hry zaměřené na poznávání přírody, 

prvky bojových sportů, hod na koš či do televize 

a další. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Letos se účastníci přidali k výzvě Kilometry 

pro YMCA, kterou vyhlásila světová aliance YMCA 

jako součást oslav svých 174. narozenin. Cílem vý-

zvy bylo během tohoto víkendu uběhnout po celém 

světě 120 000 km, které symbolicky spojují všechny 

organizace YMCA po světě. V Neveklově účastníci 

uběhli 23,5 km, každý účastník uběhl 100 metrů. 

Organizátoři děkují všem zástupcům spolků 

z Neveklova a okolí, kteří program připravovali. 

Tato akce má již velkou tradici a je natolik známá, 

že počet účastníků každým rokem roste (proti loň-

skému roku bylo letos o 80 dětí více). Jsme velmi 

rádi, že na Neveklovsku jsou lidé, kteří jsou ochotni 

věnovat svůj čas dětem a podílet se na organizaci 

takto velké akce, bez všech těchto lidí by rozhodně 

program nemohl být tak bohatý.  

Na programu spolupracovali zástupci těchto spolků: 

Sbor dobrovolných hasičů Neveklov, Okresní mysli-

vecký spolek Benešov, Sokol Neveklov, Skautský 

oddíl Neveklov, studentský spolek DOORS při Ob-

chodní akademii Neveklov, Zahradní školička Deš-

ťovka, Taekwon-do I. T. F. Hosin Sool. Finančně 

tuto akci zajišťuje YMCA Neveklov, Městský úřad 

Neveklov a obchod pana Filipa Trana. 

Markéta Doušová, YMCA Neveklov 

V neděli 3. 6. 2018 uspořádala YMCA Neveklov již 19. ročník Dětského dne v parku. Akce se zúčast-

nilo rekordních 260 dětí, které si mohly vyzkoušet 19 různých soutěží, her či dalších atrakcí. Na pří-

pravě programu se podílelo mnoho místních spolků a dobrovolníků. 

 
SHM Klub Neveklov na školní rok 2018/19 připravuje 
 

 

 

Foto: Markéta Doušová 
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SPORT 

 
Osmý ročník Neveklovských běhů je za námi 
 

Sobotní ráno, dne 16. července 2018, park Tloskov 

na neveklovské straně u dětského hřiště. Mumraj 

a skvělá nálada organizačního týmu, který zde již 

po osmé pořádá Neveklovské běhy. Všechno šlape 

jako hodinky, každý zná své místo a je ochoten po-

moci, aby se celá akce opět vydařila.  

Přicházejí starostové nedalekých obcí z Maršovic, 

Křečovic, Stranného a Bystřice, aby si poměřili svou 

zdatnost v běhu na 50 m se starostou Neveklova, 

Janem Slabým. Tentokrát to vypadá na konspiraci 

či utajený tréninkový plán místního starosty, který 

dobíhá do cíle jako vítěz s časem 0:10:45 a získává 

tak na celý rok putovní pohár. Starostové balí vlajky, 

děkují a dále pokračují na oslavy městyse Maršovic.  

Začíná to pravé klání sportovců, od těch nejmladších 

až po seniorské kategorie. Věkový rozdíl nejmladší 

účastnice a nejstaršího účastníka je letos úctyhod-

ných 75 let! Jak je vidět, atletika je sport pro každé-

ho a není nutno v ní jen vyhrávat, ale zúčastnit se 

a třeba pokořit svůj loňský výkon. V osmém ročníku 

se postavilo na start celkem 202 běžců, největší zá-

jem byl o dětské kategorie a o Běh Republiky 

na 5 km, kterého se zúčastnilo celkem 31 borců,  

 

 
z toho 7 žen. Běh Republiky neboli Královská disci-

plína je součástí seriálu Běžec Podblanicka, který 

letos čítá celkem 22 běhů. Atleti se mohou zúčastnit 

celé ligy, nebo jen vybraných závodů a do celkového 

výsledku se počítá maximálně 15 nejlepších výsled-

ků. Letos Běžec Podblanicka nově pořádá seriál Ju-

nior Cup, který je věnován dětem do 15 let.  
 

Vítěze letošních Neveklovských běhů včetně jejich 

časů naleznete na portálu xprostor.cz.  

Text a foto: Jana Mužíková 

 

Odpuštění a usmíření s minulostí 
 

V Neveklově se 8. května 2018 v kostele sv. Havla uskutečnila přednáška na téma Odpuštění a smíření 

s minulostí. Přednášel Ing. Pavel Strežo, se svědectvím o odpuštění a smíření v místě svého bydliště se po-

dělil Peter Krajniak i Pavol Strežo. Přednášku na video zaznamenal pan Jantač. Po přednášce byla mše sva-

tá na úmysl odpuštění a smíření. 

Pan farář Maláč v promluvě hovořil o důležitosti odpuštění a smíření v rodině, mezi manžely. O tom, jak 

zvláště muži mají problém s tím říci promiň. Hovořil o tom, že odpuštění a smíření přináší do vztahu lidí 

prohloubení vztahu a vzájemnou lásku. Přednášku i mši svatou hudbou a písněmi doprovázela skupina asi 

dvaceti mladých z Prahy – Společenství Gif. Tolik aktivních mladých lidí na jednom místě, to náš kostel už 

dlouho nezažil. 

Možná víc, než se rozepisovat o tom, jaké to bylo, snad jen několik svědectví lidí, kteří se zúčastnili s je-

jichž svolením svědectví zveřejňuji. 

Paní M. z Neveklova: Mám pokoj v duši a mám takovou radost, chce se mi tančit. Moc děkuji za tento den. 

Paní Iva z Votic: Přednáška i se mší svatou mi přinesla radost, lásku a mír do srdce, odpuštění sobě i dru-

hým... Paní Marie z Prahy: Přednáška i svědectví o odpuštění  pro mne měly velký význam pro další život-

ní priority. Odpuštěním se zbavíme zatvrzelosti srdce, získáme čisté svědomí, staneme se svobodnými, 

zbavíme se pout, staneme se radostnějšími, spokojenými a jako bychom začali nový život.  

Celé odpoledne a večer provázela radost z prožití odpuštění sobě i druhým. Celé společenství se rozcházelo 

pozdě večer a nikomu se nechtělo domů. Uvědomili jsme si, že uzdravování toho kraje, jehož obyvatelé 

zažili pro nás jen těžko představitelné zlo a křivdy, za které se jim nikdy nikdo neomluvil, nikdo nečinil 

pokání, začíná u každého jednotlivce, každého z nás. Nejdříve musíme odpustit sami sobě a teprve pak mů-

žeme usilovat o zdravé vztahy v rodinách a v našem kraji.  

Video s přednáškou Ing. Pavla Streža: Na YouTube vyhledejte Pavol Strežo Neveklov. 

                                                                       

Za Spolek Setkání Neveklov Irena  Bajzová 
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Sokol Neveklov je vítězem okresního přeboru Ferdinand 2017/2018 
 

Po sezóně strávené v krajské soutěži a návratu do okresního přeboru jsme se museli vypořádat s odchodem 

dvou klíčových hráčů (Franěk, Křemen) a nikdo pořádně netušil, co od sezony v Okresním přeboru čekat. 

I přes odchody jsme věděli, že v mužstvu síla je a že bychom měli hrát důstojnou roli, což jsme v průběhu 

sezóny naplnili. Po osmém kole jsme se dostali na první pozici v tabulce a do konce soutěže jsme již tuto 

příčku nikomu nepropůjčili. Je pravdou, že obranná hra nebyla ve všech zápasech ideální, ale o to více jsme 

se mohli opřít o ofenzívu, která byla bezkonkurenčně nejlepší v celé soutěži, což potvrzuje počet vstřele-

ných branek (116, historické maximum), na kterých se nejvíce podílel nejlepší střelec okresního přeboru 

Pavel Vitouš s 23 zásahy.  

Vítězství v okresním přeboru o 12 bodů je hezké, ale rozhodně ho nepřeceňujeme a víme, že na mužstvu 

budeme muset dosti zapracovat, abychom do krajské soutěže patřili i výkony a nikoliv jen zázemím, které 

si myslím, že máme v tuto chvíli jedno z nejlepších. 

Závěrem bychom chtěli poděkovat za podporu městu Neveklov, vedení Sokola Neveklov, všem sponzorům 

a v neposlední řadě našim výborným fanouškům za jejich přízeň a doufáme, že naše zápasy budou nadále 

navštěvovat v hojném počtu jako doposud. 

Poděkování Městu Neveklov patří především za vybudování nových fotbalových kabin, jejichž slavnostní 

otevření se konalo při přátelském utkání mezi druholigovou Vlašimí a prvoligovým FK Jablonec v sobotu 

30. června 2018.  

          Václav Šiška 

 

FK TJ Mír Jablonná nad Vltavou na 2. místě 
 

Jak už jsem zmínila minule, FK Jablonná zahájil jarní část sezóny výtečně. Po třech vyhraných utkáních 

s Úročnicí, Maršovicemi a Pecerady přišly další vydařené zápasy – Jablonná porazila Zaječice 2 : 1, Netvo-

řice 9 : 2, Drachkov 3 : 2, Neveklov 3 : 1, Heřmaničky 3 : 1. Zápas s Ostředkem v sobotu 9. 6. doprovodil 

od druhé poloviny prvního poločasu vydatný déšť, který hřiště v Jablonné během chvíle proměnil takřka 

v brouzdaliště. V oponách proudů vody bojovala obě mužstva s maximálním nasazením, v zápase zvítězil  

Ostředek 2 : 1. Poslední utkání před prázdninami sehrála Jablonná v Bukovanech v neděli 17. 6., kde pora-

zila domácí tým 5 : 1. V tuto chvíli je tedy TJ Mír Jablonná v tabulce IV. třídy skupiny A na okrese Bene-

šov na 2. místě.  

Trenér Ladislav Chudoba vyjádřil poděkování všem fanouškům za podporu a všem svým svěřencům za to, 

že do zápasů vkládají nejen veškeré úsilí a chuť vyhrát, ale že hrají také srdcem, což je neméně důležité. 

      

Martina Simonidesová 

 

 

Start balónů v Jablonné nad Vltavou 
 

První květnovou sobotu zřejmě většinu občanů Jablonné nad Vltavou 

vzbudil zvuk nafukování horkovzdušných balónů z tradiční Májové 

balónové fiesty. Májovou balónovou fiestu pořádá Chotilsko a v jeho 

okolí balóny startují. Letos jich z Jablonské louky startovalo 

28 z mnoha států světa - z  České republiky, Německa, Francie a dal-

ších. Balónáři nafukovali balóny zhruba 20-30 min. Postupně balóny 

odlétaly, některé klesaly a letěly velmi nízko nad vesnicí (takže i lidé, 

kteří nebyli na louce, nádherně mohli balóny pozorovat), některé baló-

ny klesly a musely znovu vzlétnout, ale všechny nakonec vzlétly. 

Z Jablonné letěly balóny směrem na Živohošť, ale letěly ještě mno-

hem dál.  

Balóny jsou v Jablonné nad Vltavou každý rok vždy na začátku květ-

na. Tentokrát jim počasí přálo. Této tradici přeji ještě hodně dlouhou 

existenci a doufám, že zase za rok se budeme moci kochat nádherným 

pohledem na balóny.    

                       Daniel Heinrich  Foto: Daniel Heinrich 
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Nový sportovní tým na Neveklovsku  

 

MOTOSPORT Team Neveklov 
 

V prosinci 2017 jsme se sešli v rámci usta-

vující schůze nového spolku. Celá věc vze-

šla z podnětu Radka Tůmy, který oslovil 

několik kamarádů motorkářů s nápadem 

jezdit jako tým. K Radkovi se přidali Petr 

Cimerman, Jakub Loucký a Lukáš Luxem-

burk z Dalešic, Michal Tesařík z Osnice 

a Jirka Vlk z Jiren. Coby manažer a poradce se připojil Radkův táta František Tůma z Bělice a nabídce stát 

se členem jsem neodolala ani já jako fanynka motocyklového sportu; nakonec je potřeba zařídit i spoustu 

papírování. Splnili jsme veškeré podmínky požadované zákonem a 25. ledna 2018 jsme byli zapsáni 

do spolkového rejstříku jako MOTOSPORT Team Neveklov (z. s.). Naší hlavní náplní je provozování spor-

tovní činnosti, účast na motocyklových závodech enduro, cross country, offroad maraton a motokros. 
 

Jakub s Lukášem jako první v březnu reprezentovali tým na OffROAD Maratonu v Šiklově Mlýně; v Pohá-

ru moto E2 byl Lukáš 47. a Jakub 50. Radek si v Poháru Otakara Kotrby, konaném 14. 4. v Úterý, v katego-

rii Veterán dojel pro 15. místo. Kromě Petra, který se zotavoval po operaci, jsme všichni vyrazili 21. 4. 

na tříhodinový OffROAD Maraton v Pístovských mokřadech u Jihlavy, kde se Radek umístil v kategorii 

Mistr moto Veterán na 6. místě, v kategorii Mistr moto E2 Michal na 8. místě a Jirka na 13. místě, v kate-

gorii Pohár moto E2 Kuba na 20. a Lukáš na 27. místě. Michal Tesařík skončil celkově ze všech 152 jezdců 

na fantastickém 12. místě. Na dalším OffROAD Maratonu v Janovicích nad Úhlavou kluci startovali v po-

lovině května. Nejlépe se umístil Michal, který byl ve třídě Mistr moto E2 na 4. místě jak v kategorii, 

tak celkově. Ve stejné třídě jel Jirka Vlk, ten byl však pro defekt nucen odstoupit po devíti odjetých kolech. 

V kategorii Pohár moto E2 se Jakub umístil na 16. místě, Lukáš bohužel také závod nedokončil; 20 minut 

před koncem závodu se mu do trati v prašném oparu přimotal strom. 

Michal se zúčastnil i závodů Cross Country pořádaných pod hlavičkou CAMS (Českomoravská asociace 

motocyklového sportu). V květnu (5. a 6. 5.) v Šiklově Mlýně skončil v rámci Mistr moto E2 na 5. místě 

a následující den na 6. místě. Nevynechal ani Rudnickou rokli. Sám Michal sjezdy a výjezdy na trati situo-

vané mezi Červenou výšinou a Sovím vrchem jižně od Rudníku označil za „docela brutální“, závod navíc 

účastníci kvůli suchu a povrchu trati s vysokým obsahem červeného aleuropelitu absolvovali obklopeni ta-

křka nepřetržitě červeným prachem, který dal zabrat jezdcům i jejich jednostopým miláčkům. V sobotu 

16. 6. se Michal ve třídě Mistr moto E2 umístil na 11. místě, v neděli na místě 7. 
 

Děkujeme sponzorům - firmám PETROL, HOSS, a. s., ACF-50, BO Motor Oil, Chára PNEU, Pitcha, sdru-

žení Mezi řekami, R-moto, LIPATECH, Odtahová služba Smolík, Autoservis Drábek Benešov, Corrosion 

Block, Tiskárna RHINO Praha, kteří podpořili náš tým finančně i materiálně. S ohledem na fakt, že mo-

tosport je jedním z nejnákladnějších koníčků, si vážíme každé podpory. Najde-li se mezi čtenáři motorkáři 

někdo, kdo by se chtěl k našemu týmu připojit, neváhejte a oslovte nás. Rádi vás mezi sebou přivítáme. 

      

    Martina Simonidesová 

Republikové finále SG ASPV v Doubí u Třeboně 2018  
 

Na Krajských závodech SG ASPV konaných 14. 4. 2018 v Dobříši se nám podařilo obsadit tři postupová 

místa. Republikové finále  SG ASPV se konalo 11.-13. 5. 2018 v Doubí u Třeboně. Ve velké konkurenci 

se nám podařilo vybojovat pěkná umístění. Rozálie Svobodová získala 11. místo a Nella Salavcová 

19. místo v kategorii starších žákyň III., František Ngo 3. místo v jednotlivcích a 1. místo v družstvech 

starších žáků IV. Naši gymnasté též přispěli svými výkony k letošnímu velkému úspěchu výpravy Středo-

českého kraje. Po dlouhé době opět získal Středočeský kraj SG ASPV v celkovém hodnocení pohár 

za 1. místo.  
 

Všem účastníkům děkujeme za vzornou reprezentaci naší školy i města Neveklov. 

 

Trenérka Renata Mošničková 
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  INZERCE 

KOUPÍM ŘADOVOU GARÁŽ  
 

V NEVEKLOVĚ 
 

mobil:  602 247 143 
e-mail: cerv.ladrom@seznam.cz 


